
Algemene vergadering

Verslag

Vergadering van 27 februari 2022

Aanwezig: Arne, Axel, Babet, Bram, Caro, Eva, Jason, Jelle, Joep, Kevin, Lars, Sabrine, Siebrig, Sofie,
Tom, Ward, Zander

Waarnemer: Linus, Ruben, Lise, Egon, Karel, Jeroen, Dries, Samuel

Verontschuldigd: Robbe V.L.

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om .

Goedkeuring Agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag 7/11

Het verslag wordt goedgekeurd.

Goedkeuring Verslag 21/11

Er wordt gezegd dat er weinig opmerkingen bij stonden waardoor het soms niet duidelijk was waarom bepaalde
beslissingen worden genomen. Het verslag wordt goedgekeurd.

Herbegroting

De grijze tabs staan vast en zullen niet meer worden aangepast. Zaken die schuingedrukt zijn gaan niet meer
door. Zaken in het geel zijn van naam veranderd en nieuwe opmerkingen staan ook in het geel. Als de begroting
er anders uitziet dan vorige keer, dan is dat omdat nu alles alfabetisch en op datum staat gesorteerd.

Algemene werking

• Er is niet veel aangepast, enkel de kilometervergoeding. Er komt nu nog kilometervergoeding van het eerste
semester binnen, we kunnen het dus nog aanpassen in de begroting, dan zitten we over begroting. Nu staat
het op €60,34.

• Er waren vervangactiviteiten van Scientica gepland in het eerste semester, die kostten zouden op 0 komen
of niet op ons vallen.
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• Jaaractiviteit 1: Dit staat voor de eerste jaaractiviteit, het is de bedoeling dat die in het eerste semester
gebeurt maar dit is niet per se noodzakelijk. Er zijn nog enkele jaren die geen jaaractiviteit gedaan hebben,
deze kosten kunnen er dus nog bij komen. Het wordt nu op €350 gezet.

• Scientica kringensteun: we kennen nu het exacte bedrag dus dit is veranderd.

• We kunnen meer inebgroten voor de kilometervergoeding van het 2de semester, want nu hebben we het
kerstdiner, lenteconcert en ereledendiner en dit kan voor meer kilometers zorgen. Van semester 1 kwam
ongeveer €40 van de vergoeding van EJWiekent, het is dus moeilijk in te schatten.

Bar

• Van de provinciezuip en sportbar heeft beheer nog geen rekeningen ontvangen.

• Barpostelen was vorige keer foutief inbegroot op €700 winst, dit is nu aangepast. Het is niet dat we nu
meer verlies hebben gedraaid dan verwacht.

• Er zijn paar barren niet doorgegaan en er zijn enkele naamsveranderingen gebeurd.

• De proffentap gaat niet meer door.

• Er mist een bar: de Ouwe zakkenbar. We zullen deze bar toevoegen aan een nieuw tabje ledenwerking. Zo
ziet de ploeg volgend jaar dat het ledenwerking bestaat en zo kan het hopelijk blijven bestaan. Op deze
manier is het ook duidelijker hoe veel geld er exact wordt ingestoken.

BR

• We verwachten €300 meer voor de jobfair.

• BR zal evaluatiegesprekken houden met de bedrijven waarmee we samenwerking. Ze willen dan ook een
cadeautje geven om de bedrijven te bedanken. Ze hebben hier nu een willekeurig getal (€450) opgeplakt
omdat ze nog niet kunnen voorspellen hoeveel het zal kosten

• Het tabje bedrijfsbezoeken wordt veranderd naar bedrijfsbezoeken (transport) om onderscheid te maken met
de bedankingen.

Beheer

Geen veranderingen.

Cantus

• Er zijn wat veranderingen. Inkleding en straffen staan nu in een nieuw apart tabje.

• Er stond eerst €30 per cantus, dit is dan aangepast naar €20. Nu wordt het terug op €25 gezet.

Communicatie

Geen veranderingen.

CuDi

Geen veranderingen.

2



Cultuur

• De poëzie- en wijnavond is niet door kunnen gaan.

• Er kunnen subsidies aangevraagd worden voor het lenteconcert. Dit is misschien lastig omdat we al veel
geld hebben en we moeten zien hoe we alles gaan uitgeven. Het voornaamste gaat naar de receptie, met dit
budget kunnen we al een fameuze receptie organiseren. De catering kost heel veel geld en daarom hebben we
er veel ingestoken, het is nu ook een speciale editie dus we willen het speciaal maken. (Als je een subsidie bij
LOKO aanvraagt, let dan op dat het niet voor de drank is.) De subsidies van LOKO zullen vooral gebruikt
worden voor het huren van materiaal. Op een goed jaar is er 150 man, dit betekent dat we €10/persoon
hebben inbegroot. Arne heeft graag meer concrete ideeën en voorstellen dan enkel catering, anders gaat
het uitkomen op wat duurdere snacks en drank en dat is op zich ook niet de bedoeling. Het is al paar keer
gebeurd dat er in het lenteconcert meer geld dan nodig werd gestoken. Het bedrag zal nu zo blijven staan,
we zullen eerst de begroting afwachten.

Cultuurreis

• Er was geen traktatie op cultuurreis. Er moet nog bekeken worden wat er met dat geld gedaan worden.

• Er wordt een tabje corona gemaakt in de categorie cultuurreis voor de onvoorziene kost. Hieronder vallen
de kosten voor de mensen die we terugbetalen omdat ze positief getest hadden en dus niet mee konden op
de reis.

EJW

• Ejwiekent: we weten hoe veel het nu exact is, dit hebben we dus zo aangepast.

• EJW schaatsen: er waren 30 mensen verwacht, dit is nu veranderd naar 40. We gaan ook mensen chocomelk
trakteren, hiervoor is €2 extra inbegroot.

GAK

• Inschrijfstand: VTK heeft de factuur betaald, dat zijn nu dus extra inkomsten.

• Sinterklaas is niet door kunnen gaan vanwege de maatregelen.

• De bingoavond ook geschrapt.

• Jason vraagt om de €80 van sinterklaas door te schuiven naar de kaas-, bier- en wijnavond. Voorbije jaren
is deze activiteit niet door kunnen gaan, hij wil nu een iets mooiere editie doen en betere deals voorleggen
aan de leden. Eventueel kunnen we iemand laten komen om uitleg te geven over kaas, bier en wijn. Er
wordt opgemerkt dat je dan wel meer leden moet aantrekken en meer reclame moet maken, als je maar 15
man verwacht is het het niet waard om er €80 in te steken.

• We willen meer steken in de eindejaars-BBQ. Vorige jaren was dit gratis. Voor de EJW-bbq hebben we
ongeveer €250 verlies gedraaid en deze was niet gratis. De uitgaven waren €730. Twee jaar geleden waren
de uitgaven €600. Er wordt opgemerkt dat als je op voorhand zegt dat het gratis is, het wel meer mensen
gaat lokken dan bij de EJW-BBQ. We kunnen bij de inschrijvingen zeggen dat het geld kost en dan op de
activiteit zelf pas zeggen dat het gratis is. Meestal wordt dit bij de laatste herbegroting afgesproken. We
zetten het nu op €750 en kijken na de volledige begroting of we nog geld hebben om erin te steken.

Investeringen

Er zijn enkele aankopen gedaan, waaronder de CO2-meter. Er wordt nu gevraagd naar voorstellen voor nieuwe
investeringen.
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• Een sportzak voor de truitjes van de IFB, nu zitten die altijd in een persoonlijke zak van iemand van sport.
Dit komt op €20.

• Een pomp om de ballen op te pompen. Er wordt gevraagd of we niet enkel een naald kunnen kopen, maar
het is niet zo efficiënt om dit bij te houden en het zal snel verloren gaan. Een gewone pomp is handiger.
Dit komt op €10.

• Nog een tweede veiligheidsgordel en klimtouw. Op de vorige herbegroting waren er al 2 ingebroot, dit is
dus niet meer nodig.

• Een 2de zak voor de sporttruitjes, deze is dan voor de nieuwe truitjes. Dit komt opnieuw op €20.

• Een volleybal voor Wina, dit komt op €20. Er wordt opgemerkt dat we die snel kwijt gaan geraken en dat
die niet deftig bewaard zal worden. We kunnen die beter gewoon uitlenen bij het sportcentrum. Dit wordt
dus niet inbegroot.

• Tijdens de 24 urenloop zijn we een HDMI-kabel kwijtgeraakt, we hebben dus een nieuwe nodig. We begroten
dit in op €10.

• We hebben nu een kleine camera, die is goed voor op barren maar deze werkt eigenlijk niet heel goed, het
lukt soms niet om de SD-kaart te lezen en de batterij is niet meer zo goed. Dit is moeilijk op te lossen,
dus we willen kijken voor een duurder fototoestel dat we ook kunnen gebruiken voor grote activiteiten (BR,
kerstdiner, lenteconcert...) We hebben nu nog geen idee wat voor toestel we willen kopen, hier wordt nog
over nagedacht en we komen hier op het einde van de begroting nog op terug.

Ledenwerking

Er wordt een categorie voor ledenwerking toegevoegd. Hier wordt dan de Ouwzakkenbar toegevoegd. Het wordt
inbegroot op €110 zoals afgesproken op de PV.

Lidgeld

• Er had iemand al betaald maar dat stond nog niet op de site, we hebben dus €60 meer dan was inbegroot.
Dit wordt nu aangepast.

• Er zijn op de site 19 TAPpers ingeschreven, maar er hebben er 24 betaald. Het was niet goed gedaan bij
het verkoop om de proffen te laten inschrijven.

• Er zijn leden ingeschreven die nog niet betaald hebben, we passen het bedrag dus liever aan naar de
effectieve inkomsten die we hebben. 100 leden hebben nog niet betaald voor hun lidkaart, misschien is dit
fout gelopen met het textiel betalen. Misschien zijn mensen op de inschrijfstand vergeten aan te duiden dat
ze al betaald hebben. We weten ook niet zeker of die mensen al een kaart hebben, misschien hebben ze
enkel vooringeschreven. In de living liggen er nog geschreven lidkaarten die nog niet zijn opgehaald.

Materiaal

De kelderverkoop heeft veel meer opgebracht dan verwacht. We hadden €30 verwacht, de effectieve opbrengst
was €276,40.

Onderwijs

Geen veranderingen.
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Onvoorziene kost

• Er wordt nog, €1000 gestoken in onvoorziene kost.

• Scientica heeft een factuur ontvangen van de zaal van de jobfair van 2019, de huur was toen blijkbaar nog
niet betaald. De boete is eraf gevallen, we hebben uiteindelijk enkel de huur moeten betalen. Het kwam
neer op €1500, €750 was voor Scientica en €750 voor de kringen. Het is verdeeld volgens de verdeelsleutel
van 2019, voor ons komt dit neer op €345.33.

• De waarborg van de livingsleutel zullen we niet meer terugkrijgen, want we hebben nu een nieuwe, dit was
€20.

Presesduo

:

• Er was €3 meer nodig voor de ereledenbrieven. Kleur printen in de bib was duurder dan verwacht.

• Er was €5 meer nodig voor de presesduokwartiertjes.

• Sofie had nog gevraagd voor extra geld voor de teambuilding, dit wordt van €150 verhoogd naar €300.

• Er komen misschien nog eens presesduokwartiertjes. Dit gebeurt normaal 1 keer per semester, maar presesduo
heeft nog niet bekeken wanneer een goed moment zijn.

• Het ereledendiner staat nu op €750, dit komt neer op €16 per persoon. Er wordt gezegd dat dit misschien
weinig is, maar volgens Sofie past het in de begroting en zou het genoeg moeten zijn. Er wordt dus niet
meer geld in gestoken.

Schachtenmeester

De bedanking naaister is nog niet gebeurd.

Secretaresse

De kerstkaartjes kostten €0,81 meer dan verwacht.

Sport

• De 24 urenloopstand kost meer dan verwacht, het was een stuk duurder dan de offerte. Het materiaal is
gestegen in prijs. Industria liet eerst weten dat de offerte hetzelfde bleef als het jaar ervoor. Het scheelt
uiteindelijk wel €307.34 duurder.

• Het pokertoernooi heeft nu €20 extra.

• Highland Games: dit staat nu op €30, we hebben te weinig informatie om een betere schatting te kunnen
maken/

• Meirondjes: dit staat nu op €0. We we willen misschien eten en drinken geven aan de lopers. We zullen
hier subsidies voor aanvragen en het op €0 laten staan.
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Webteam

Webteam heeft enkele aankopen gedaan.

• Kopjes voor kabel x2 aangekocht.

• Mifi router: een doos waar je een simkaart in kan steken en dan geeft het wifi op 4G. (dit is handig voor beheer
om in te begroten wanneer ze wifi willen voor op een activiteit.) Dit wordt verplaatst naar investeringen.

• Om de Mifi router te kunnen gebruiken hebben we ook een simkaart nodig, er wordt verwacht dat dit gratis
is dus we zetten het op €0. Dit wordt verplaatst naar investeringen. (Het geld dat we op de simkaart zetten
zal per activiteit inbegroot moeten worden.)

Werkgroepen

• Socio, zoals besproken op de PV zullen we voor de inzamelactie maximum €88 geven.

Er is nu €91.32 over. We kunnen dus niet zowel een fototoestel kopen als de eindejaars-BBQ gratis maken. Er
wordt voorgesteld om de €750 van de BBQ in het fototoestel te steken. Voor de BBQ hebben we waarschijnlijk
nog een herbegroting waarin dit kan aangepast worden en dan kunnen we het geld over van de onvoorziene kost
nog in de BBQ gestoken. Dit wordt zo gedaan.

De €91.32 dat nu over is wordt nog verdeeld over de komende activiteiten. Voor de traktaties na de IFB matchen
wordt nu 5 keer €20 inbegroot, het stond eerst op 5 keer €15.

Er wordt voorgesteld om een bedanking te geven voor de Waag om zo een goede band te onderhouden. Er wordt
dan gevraagd of we contactpersoon van Alma ook kunnen bedanken. Dit wordt samengevat als Bedanking con-
tacten onder algemene werking. We begroten hiervoor €60 in. Bar regelt de bedanking voor de Alma, materiaal
regelt het voor de Waag. Dan is er nu nog €6 over, dit wordt nog in de Ouwzakkenbar gestoken voor drank voor
de shifters.

Er wordt nog bekeken of we extra geld willen steken in de onvoorziene kost van cultuurreis. Dit zal gewoon onder
onvoorziene kost vallen, hier hebben we toch al extra geld in gestoken. We passen het dus niet meer aan. De
overige €0,32 wordt in onvoorziene kost gestoken.

De herbegroting wordt goedgekeurd.

Varia

• Arne: Is er een lijst van de spullen (frisdrank, eten, cava...) die in het Geel huis staan? Dan kan dat worden
opgenomen in begrotingen want dat is geld dat we niet meer gaan uitgegeven, dat kan in de exploitatie
gestoken worden. Siebrig: Ik heb al vaak gevraagd aan mensen om het door te geven, maar dit wordt niet
gedaan. Lars: We hebben een lijst hiervoor gemaakt, maar die wordt niet gebruikt.

• Arne: Ik vind het heel raar dat je betaling van ongeveer 150 leden mist, dat moet eens uitgezocht worden.

• Arne: Het is 1:30, dat is niet erg voor mij. Maar als je een discussie hebt over geld, het steekt niet op €5.
Kom voorbereid naar de AV en zoek op voorhand op hoe veel investeringen kosten. Dan gaat het allemaal
wat sneller vooruit.

• Sofie: Mogen wij de living nu gebruiken of niet? Lars: Ja.
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Rondvraag

• Jason: Toen ik net mooi op Siebrig haar scherm tevoorschijn zag komen dat de uitnodiging van het kerstdiner
voor de ereleden was verstuurd, had ik ineens gigantisch veel paniek want ik was vergeten om de tekst al op
de site te zetten. Caro help a.u.b. want de banner werkt niet.

• Arne: Piemels.

• Dries: Tetten.

• Axel: Normaal gezien zou ik tetten zeggen maar dat is al afgepakt dus ik ga de andere kant op, kont.

• Tom: Als je zegt dat Scientica brakt, moet je wel duidelijk zeggen dat het de sportverantwoordelijken zijn
en niet het bestuur.

• Egon: Alma 3 blijft open.

• Sofie: Kom allemaal in de living boiten.

• Kevin: Meer geld, meer gratis bar.

De vergadering wordt gesloten om 1:25.

Sabrine Chentouf (secretaresse)
secretaresse@wina.be

7


